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ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΚΑΤΩ ΒΑΘΕΙΑΣ 

 

Από το πρακτικό 1/7-7-2021 συνεδρίασης της Κοινότητας Κάτω Βάθειαςτου Δήμου Χερσονήσου. 

Σήμερα 7 Ιουλίου ημέρα Τετάρτη και ώρα 18:00μ.μ. στην Κάτω Βάθεια, συνήλθε σε δημόσια τακτική 

συνεδρίαση  το Συμβούλιο της Κοινότητας Κάτω Βάθειας στο κτήριο του  Πολιτιστικού Συλλόγου Κάτω 

Βάθειας, ύστερα από την αρ.1/2-7-2021 πρόσκληση του προέδρου του Κοινοτικού Συμβουλίου Κάτω Βάθειας, 

που δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε νόμιμα στα μέλη του και αναρτήθηκε στο πίνακα ανακοινώσεων του Δήμου 

καθώς και στην ιστοσελίδα του Δήμου, σύμφωνα με τις διατάξεις του αρθ.88 του ν.3852/2010 

Πριν  από  την  έναρξη  της  συνεδρίασης  και αφού διαπιστώθηκε η ύπαρξη νόμιμης απαρτίας, δηλαδή 

σε σύνολο πέντε (5) μελών, παρόντες ήταν: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ 

Χωραφάκης Νικόλαος Πρόεδρος   

Μαυροφοράκης Κων/νος Μέλος   

Μαλτεζάκης Γεώργιος Μέλος   

Φανταουτσάκης Δημήτριος                     

Κωνσταντάκη Στυλιανή 

Μέλος 

Μέλος 

  

 

κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγήθηκε το παρακάτω θέμα της ημερήσιας διάταξης: 

 

Θέμα 1ο:Ενημέρωση από τον Πρόεδρο του Κοινοτικού Συμβουλίου για την κακή κατάσταση του 

οδοστρώματος σε όλη την περιοχή του Βαθειανού Κάμπου μετά από έργα που εκτέλεσε εργολάβος. 



 

Ο πρόεδρος του Κοινοτικού  Συμβουλίου ενημέρωσε το Κοινοτικό Συμβούλιο για την κακή κατάσταση που 

βρίσκετε το οδόστρωμα στην περιοχή του Βαθειανού Κάμπου μετά από έργα που εκτέλεσε εργολάβος οποίος 

μετά το τέλος των εργασιών του δεν αποκατέστησε ποτέ οτιδήποτε ξήλωσε από το οδόστρωμα. Το Κοινοτικό  

Συμβούλιο αφού συζήτησε το θέμα αποφάσισε ομόφωνα να ενημερωθεί εγγράφως ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος 

ώστε να προβεί στις απαραίτητες ενέργειες αποκατάστασης του οδοστρώματος, είτε από την αρμόδια 

υπηρεσία του Δήμου ,είτε από τον εργολάβο ο οποίος εκτέλεσε τα έργα στο οδόστρωμα.   

Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό1/2021. 

 

Θέμα 2ο  Εισήγηση από τον Κοινοτικό Σύμβουλο Φανταουτσάκη Δημήτριο  για την αποκατάσταση των 

πεζοδρομίων στην περιοχή του Βαθειανού Κάμπου. 

Ο Κοινοτικός  Σύμβουλος Φανταουτσάκης Δημήτριος ενημέρωσε το Κοινοτικό Συμβούλιο για την κακή 

κατάσταση, των πεζοδρομίων στην περιοχή του Βαθειανού Κάμπου ,μετά από διεξοδική συζήτηση μεταξύ του 

Προέδρου και των μελών του Κοινοτικού Συμβουλίου αποφασίστηκε ομόφωνα η έγγραφη ενημέρωση του 

αρμόδιου Αντιδημάρχου Τεχνικών Έργων για την αποκατάσταση των πεζοδρομίων σε όλη την περιοχή του 

Βαθειανού Κάμπου. 

Η απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό2/2021 

 

Θέμα 3ο Ενημέρωση από τον πρόεδρο για διάφορα θέματα. 

Ο πρόεδρος του Κοινοτικού Συμβουλίου ενημέρωσε το Κοινοτικό Συμβούλιο για την πορεία του καθαρισμού 

των αγροτικών οδών και των κοινόχρηστων  χώρων. 

 

 

Αφού αναγνώστηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως. 

 

O Πρόεδρος       Τα μέλη 

Χωραφάκης Νικόλαος     Μαλτεζάκης Γεώργιος 

                                                                                                     Φανταουτσάκης  Δημήτριος 

                                                                                                     Μαυροφοράκης  Κων/νος 

                                                                                                     Κωνσταντάκη Στυλιανή  

 

 

 

 
 



 

Η Ειδική Γραμματέας  
 
Φανταουτσάκη  Δήμητρα 
 
 
 

  

 

7-7-2021 

Ακριβές απόσπασμα  

Ο Πρόεδρος  της Κοινότητας  Κάτω Βάθειας 

Χωραφάκης Νικόλαος 

 


